
ZAPISNIK 

4. sjednice Vijeća Muzičke akademije u Puli akademske godine 2014./2015.  

održane 09. siječnja 2015. godine s početkom u 12 sati 

 

Prisutni: Dekan prof. mr. art. Bashkim Shehu, izv. prof. mr. art. Mirjana Grakalić, doc. art. 

Dražen Košmerl, Branko Okmaca, v. pred., mr. art.  Elda Krajcar-Percan, v. pred., doc. dr. sc. 

Lada Duraković, prof. art. Massimo Brajković 

Opravdano odsutni: doc. mr. art. Franko Božac, doc. dr. sc. Sabina Vidulin, doc. art. Laura 

Čuperjani, izv. prof. mr. art. Zdenko Osip, doc. mr. art. Sofija Cingula, studentica Andrea Krunić, 

student Bartol Buljan, doc. art. Denis Modrušan (sabbatical) 

Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Informacije dekana 

2. Usvajanje Poslovnika o radu stručnog Vijeća 

3. Kadrovska pitanja 

4. Odbor za nastavu 

5. Reakreditacija 

6. Razno 

Dnevni red se jednoglasno usvaja. 

Ad 1. 

Vezano za Božićni koncert održan 19. prosinca u Katedrali, Dekan hvali studente koji su jako 

lijepo sve odradili i u kratkom vremenu pripremili program, i dirigenta, doc. art. Domenika 

Briškog koji je projekt odradio svesrdno i zdušno, te medije koji su sve dobro popratili.  

Također hvali doc. mr. art. Franka Bošca i Charlene Farrugiu koji su u Rusiji izveli njegovo djelo, 

na račun čega je dobiveno mnogo pohvala. Tom prilikom doc. mr. art. F.Božac uručio je prof. 

Friedrichu Lipsu rektorovu medalju u ime Akademije. Također podsjeća na predstavljanje prof. 

art. M.Brajkovića u Rumunjskoj i predavanje doc. dr. sc. L.Duraković. Moli sve nastavnike 

ubuduće da nakon što se vrate sa službenog puta naprave kratki izvještaj o svom radu kako bi 

i ostali nastavnici mogli dobiti informaciju o njihovom radu.  

Informira prisutne o zahvali Sajma knjige gdje su sudjelovali nastavnici i studenti i popratili 

Sajam sa tri uspješna koncerta, hvali studenticu Martinu Jembrišak koja po treći put svira u 

Ljubljani sa Simfonijskim orkestrom radiotelevizije Slovenije zahvaljujući prošlogodišnjoj 

nagradi. 

 

Ad 2. 

Poslovnik je rađen po naputcima sa drugih Odjela stoga Dekan informira prisutne o 

predloženim izmjenama koje su unijeli on i predstojnici na poslovnik Odjela za humanističke 

znanosti, te moli predstojnika doc. art. D.Košmerla da preuzme riječ. 



Doc. art. D.Košmerl nastavlja:  

1. Čl. 2. Poslovnika glasi: „Vijeće čine svi nastavnici u znanstveno- nastavnim i umjetničko- 

nastavnim zvanjima te predstavnici nastavnih zvanja (najmanje 10 %), predstavnici 

suradničkih zvanja (najmanje 10 %) i predstavnici studenata (najmanje 10 %)“  Prijedlog 

je da predstavnici nastavnih zvanja čine najviše tri, predstavnici suradničkih zvanja 

najviše tri i po jedan predstavnik studenata svakog studijskog programa. Razlog tome 

je veličina Odjela. Vijeće može napraviti preinake odluke. 

2. Čl. 6. Poslovnika glasi: „Svi članovi Vijeća koji su prisutni na sjednici ravnopravni su bez 

obzira na znanstveno- nastavno, umjetničko- nastavno i/ili nastavno zvanje“. Prijedlog 

je da se doda i suradničko zvanje i studenti. 

3. Čl. 12. Poslovnika glasi: „Svaki član Vijeća obavezan je prisustvovati svakoj sjednici 

Vijeća, a može izostati samo iz opravdanih razloga. Po spriječenosti za dolazak na 

sjednicu, član Vijeća dužan je pravovremeno obavijestiti dekana.“ Prijedlog je da se 

doda koje su sankcije pri ne dolasku. Dekan predlaže da se to učini u skladu sa 

zakonom. Prisutni smatraju da se neprijavljeni nedolazak sankcionira s 5 % plaće te da 

dekan odluči o opravdanosti izostanka. 

4. Čl. 13. Poslovnika glasi: „Sjednice Vijeća priprema dekan. U pripremi sjednice dekanu 

pomaže i radi strategiju…. Prijedlog je da se doda: i predstojnici i administrativni 

djelatnik. 

5. Čl. 14. Poslovnika glasi: „Poziv za sjednicu Vijeća treba biti dostavljen članovima Vijeća 

najkasnije tri radna dana prije održavanja sjednice s time da iznimno u hitnim 

slučajevima poziv na sjednicu može se dostaviti i u kraćem roku.  

Nakon kraće rasprave oko svake točke, jednoglasno se usvaja Poslovnik o radu Vijeća. 

 

Ad 3.  

Dekan napominje kako su tri natječaja još u tijeku i u proceduri u Agenciji. U natječaju vezanom  

za izbor u zvanje mr. art. Elde Krajcar-Percan pri Muzičkoj akademiju u Zagrebu dogodila se 

pogreška (dekan podsjeća na dopis Muzičke akademije u Zagrebu kojeg je pročitao na prošloj 

sjednici Vijeća u kojem piše da doc. D.Briški ima već izbor). Naknadno je doc. art. D.Briškom  

tražen ponovni izbor u zvanje. Dekan informira kako će se ovdje napraviti recenzentna 

komisija i na taj način završiti natječaje za mr. art. Eldu Krajcar-Percan i doc. art. Domenika 

Briškog. 

Također predlaže formiranje recenzentne komisije za raspisani natječaj za izbor u naslovno 

zvanje poslijedoktoranda (višeg asistenta), umjetničko područje, polje glazbena umjetnost, za 

kolegij Klasična harmonika i Metodika nastave harmonike. Prijedlog je: doc. art. Dražen 

Košmerl, doc. mr. art. Franko Božac i mr. art. Elda Krajcar-Percan, v. pred. Nakon kraće 

rasprave i prijedloga, dekan predlaže glasovanje.  

Prijedlog se usvaja s većinom glasova. 

Vezano za raspisani natječaj za radno mjesto poslijedoktoranda (višeg asistenta), umjetničko 

područje, polje glazbena umjetnost, za kolegij Klasična harmonika dekan predlaže 



recenzentnu komisiju sljedećih članova: doc. art. Dražen Košmerl, doc. mr. art. Franko Božac, 

izv. prof. art. Borut Zagoranski. 

Prijedlog se jednoglasno usvaja. 

Ad 4.  

Doc. art. D.Košmerl predlaže da u Odboru za nastavu bude i doc. art. Sofija Cingula, kao 

voditeljica studija Solo pjevanja. U Odboru za nastavu predlaže i jednog predstavnika 

studenata. Putem pismenog dopisa doc. art. L.Čuperjani predložila je studenticu treće godine 

Glazbene pedagogije i prve godine Solo pjevanja Georgie Goldin.  

Prijedlog se jednoglasno usvaja.  

Ad 5.  

Dekan moli da se hitno završe sve obaveze za reakreditaciju. Neki su dijelovi već lektorirani, 

treba sve materijale još prevesti. Mr. art. E.Krajcar-Percan hvali studente Bartola Buljana i 

Andreu Krunić za pomoć i kvalitetan rad. Doc. dr. sc. L.Duraković informira kako je e-brošura 

skoro gotova, lijepo izgleda te je u daljnjem kontaktu s kolegom M. Bačićem. Prof. art. 

M.Brajković obavještava kako još izv. prof. mr. art. Z.Osip nije predao podatke za umjetničku 

djelatnost. Također raspravljaju o dostavljenim podacima za samoanalizu stoga dekan 

predlaže da prof. art. M.Brajković i doc. mr. art. F.Božac provjere i filtriraju dostavljene 

podatke. 

Prijedlog se jednoglasno usvaja. 

Ad 6. 

Pod točkom 6. nije bilo dodatnih informacija. 

Time je dnevni red iscrpljen. Sjednica Vijeća završena je u 13.15 sati. 

Zapisnik izradila Selma Ibrišagić. 

 

Dekan 

prof. mr. art. Bashkim Shehu 

KLASA: 003-08/15-05/03 

URBROJ: 380-03-15-1 

 

 




